
1 
 

Skårup Fjernvarme A.M.B.A. 

Referat generalforsamling 22. juni 2022 

 

 

1. Valg af dirigent. 

Bestyrelsen foreslog Henrik Fenger som dirigent. Der var ingen modkandidater – Henrik Fenger blev valgt. 

Generalforsamlingen blev erklæret lovligt indvarslet – der har været annonce i ugeavisen den 08. juni 2022. 

Der blev ikke valgt stemmetællere. 

 

Det nævnes at punkt 9 – vedtægtsændringer, som fremgår af dagsorden på årsrapporten der pt. er lagt op 

på hjemmesiden ikke er aktuelt. Dette punkt er fjernet i regnskabet til underskrift og ikke en del af 

dagsorden. 

Som referent: Tanja Bonde. 

 

2. Beretning for det forløbne regnskabsår. 

Formandens beretning vedlægges. 

Kommentarer til formandens beretning: 

Der spørges til hvor meget energi der kommer fra solvarmen samt om denne producerer som forventet 

- Solvarmen 20%, varmepumpen 60%, gas 20 %, og ja, solvarmen producerer som forventet.  

 

3. Det reviderede regnskab fremlægges til godkendelse. 

Revisor Michael Jensby Jakobsen, Revisionsfirmaet Edelbo fremlagde regnskabet i hovedtal. 

Det blev fremlagt via projektor. 

Regnskabet er forsynet med en blank påtegning – se side 3-4-5. 

Tog udgangspunkt i side 7 – Hoved- og nøgletal med vægt på de øgede omkostninger ift. stigende el- og 

gaspriser (note 2) samt øgede indtægter ift. salg af el kontra MWh ift. sidste år. 

Årets salg af varme indeholder årets underdækning, som Skårup Fjernvarme har fået lov til opkræve fordelt 

ud over 3 år. 
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Spørgsmål til regnskabet: 

 

Der spørges til varmepris ift. den nævnte i ledelsesberetningen kontra den nævnte i regnskabet 

-  Prisen som revisor nævnte er ex. moms og pris nævnt ifbm. med ledelsesberetningen er inkl. moms  

 

Der spørges til abonnementsbidraget, som er steget med en krone ift. tekst i regnskabet 

- Dette er en trykfejl/afrunding 

 

Kan der sælges el til en bedre pris /bedre forretning 

- Kort sagt er svaret nej 

 

Vedr. note 3 – forsikringen er steget 

- Stigningen skyldes primært forsikringen vedr. varmepumpen 

 

Der opfordres til, vi kigger på eventuelle besparelser/gennemtænker dette som tiden er pt. 

Regnskabet blev herefter godkendt. 

 

4. Forslag fra bestyrelsen og fremlæggelse af investeringsplan for det kommende år. 

Der er ikke pt. nye investeringsplaner.  

 

Spørgsmål og svar til punktet: 

Der var ingen spørgsmål. 

 

5. Indkomne forslag. 

Der er ikke indkommet nogen forslag. 

 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 

På valg er:  Thue Jonstrup (villig til genvalg) 

 Brian Povlsen (villig til genvalg) 

 

Alle blev genvalgt uden modkandidater.   
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7. Valg af suppleanter til bestyrelsen. 

Forslag til suppleanter: Niels Janus (genvalg) 

  Lars Søgaard 

Begge blev valgt uden modkandidater. 

 

8. Valg af revisor og intern revisor. 

På valg er: RevisionsFirmaet Edelbo, Statsautoriseret Revisionspartnerselskab 

 Susan Sunne – intern revisor (villig til genvalg) 

 

RevisionsFirmaet Edelbo genvalgt 

Susan Sunne blev genvalgt uden modkandidater.  

Valg af revisorsuppleant: Bestyrelsen foreslog Henrik Fenger – Henrik genvalgt. 

 

9. Eventuelt. 

Der spørges til lydmåling vedr. varmepumpe 

- Denne er foretaget og overholder reglerne, dokumentation sendes til spørgeren 

 

En beboer nævner genskin fra solvarmepaneler 

- Disse har tidligere fået maling for at mindske dette, men vi følger op på, om dette er slidt væsentligt ned 

 

Det bemærkes at dagsorden vedr. bestyrelsesmøder ikke længere bliver lagt op på hjemmesiden og der er 

et ønske om, at kunne læse referaterne 

- Dagsorden bliver fremadrettet lagt op, selve referaterne opfordres der til, fra anden beboer, at man beder 

den interne revisor, som beboernes repræsentant, læse gennem, hvis man ønsker dette. 

Hvis der sker store ting/nyheder, vil dette blive lagt op på hjemmesiden 

 

Det nævnes at man er glad for at kunne følge sit forbrug via hjemmesiden, der spørges til hvordan dette 

beregnes 

- Det beregnes udfra et gennemsnit over 5 år sammenholdt med graddage osv. 

 

Derudover drøftes: 

- Pris vedr. nuværende takstblad / der arbejdes pt. på opdatering af denne ift. stigende priser 

- Udvidelse af fjernvarmen med dertilhørende fordele/ulemper 

- Fastafgift 

- Gaspris (denne er ikke mulig at låse pt.) 

- Investering i nødstrømsanlæg kontra risiko 
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- Mulighed for udvidelse af solvarmen, der skal regnes på, hvor mange flere huse, vi kan forsyne ift. nye 

boliger i Skårup 

- Dialog med kommunen pt. ift. om vi muligvis bliver pligtige til at forsyne mere af Skårup. 

- Varmecheck, vi bruger for lidt gas til at forbrugerne kan søge denne 

 

Henrik Fenger takkede for opbakningen og de fremmødte andelshavere. 

Brian Østergaard takkede dirigenten og ligeledes de fremmødte andelshavere. 

 

 

________________________________ 

Dirigent: Henrik Fenger 

 

Bestyrelsen: 

 

__________________________________        ________________________________________ 

Brian Østergaard              Ove Eskildsen 

 

__________________________________        _________________________________________ 

Thomas Krøis             Brian Povlsen 

 

__________________________________ 

Thue Jonstrup 

 


